
 

Side 1 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i Herfølge Gymnastikforening 
 

Mandag den 9. januar 2023 kl. 17.30 i Herfølge Hallen. 
 

Herfølge den 12. januar 2023 

 
 

Deltagere: Lone, Johnny, Pia, Sylvia, Stine, Kim, Conny, Birgit og Karl 

Afbud: Kim og Birgit 

1. Velkomst og valg af 
ordstyrer 

Lone 

2. Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt 

3. Dagsorden 1. Bestyrelsen 
a) Nyt fra formanden 

 

Træner/instruktørmødet 8.november 2022 
➢ Tilbagemeldingerne fra mødet med instruktører og trænere var positive. Det 

blev aftalt, at hjemmesiden skulle opdateres. Der var et ønske fra 
instruktørerne om at få nye trøjer. Der bestilles trøjer til 5 instruktører. 
 

➢ Når der kommer nye instruktører er der et ønske om at bestyrelsen kommer 
forbi en gang imellem under træningen. 

 

➢ Det har været på tale om der skal startes et forældre/barn hold, men der 
mangler en instruktør. 
 

Foreningsfesten 27. januar 2023 
➢ Det blev nævnt, at fremadrettet skal alle indkøb samt igangsætning af 

aktiviteter godkendes af bestyrelsen. 
 

➢ Der er et ønske om at få flere med til foreningsfesten. Stine og Sylvia spørger 
Volleyball.  

 

➢ Vi har modtaget jubilæumspladen fra DGI til fanen og den skal fastgøres på 
fanen. Lone sørger for klargøringen. 

 
Øvrige informationer 
➢ Lone og Stine sletter alle de bookede tider som gymnastik ikke bruger. 

 

➢ Johnny lægger invitationen til generalforsamlingen på hjemmesiden og Lone 
udsender den til alle medlemmer via Conventus.                                         
Johnny fremsender indkaldelsen til Lone. 

 

➢ Det blev besluttet, at Kurt Nielsen, Arne Nielsen og ??? indstilles som 
æresmedlemmer i Herfølge gymnastikforening. 

 

➢ Lone bestiller selskabslokalet til generalforsamlingen. Hvor skal vi have 
maden fra??? 

 

➢ Det blev drøftet hvordan vi fremadrettet kan annoncere for aktiviteterne i 
Herfølge gymnastikforening. Der var enighed om at der ikke skulle stå for 
meget. Det blev forslået at der kan trykkes på muleposer med teksten: 

        
                               HERFØLGE GYMNASTIKFORENING                                                               
                         Gymnastik, Badminton, Volleyball og Trim 

 
 
 
 
 
 



 

Side 2 

 

b) Nyt fra kasserer – Karl Guldberg Kristjiansen  
 

Kontrakter evt. mangler 
➢ Der er en udestående samarbejdsaftale, som endnu ikke er kommet retur 

med underskrift. Johnny samler op på dette. 
 

Betalinger fra medlemmer 
➢ Formændene skal følge op på indbetalinger fra medlemmerne. 

 

Medlemstal fra hver forening 2022/2023 
➢ Udskydes til generalforsamlingen. 

 

Regnskab 2022 samt budget 2023 
➢ Kassereren fremsender sidste nye budgetoplæg til formændene, så der kan 

lægges et budget for 2023. 
 

➢ Kassereren kontakter revisionen omkring tidspunkt for færdiggørelse af 
regnskab, så der forud for generalforsamlingen kan holdes et regnskabsmøde 
med bestyrelsen. 

 

➢ Der mangler identifikation i banken på Pia og Sylvia. 
 

➢ Camilla fra Beierholm er stoppet og det har medført nogle udfordringer i 
forbindelse med digitale signaturer. Karl og Lone tager fat i Beierholm 
omkring dette. 

 
c) Aftale møderække for 2023, samt dato for generalforsamling 2024 

➢ Generalforsamlingen holdes torsdag den 16. februar 2023 kl. 18.30 i 
selskabslokalet.                                                                                                          
Der vil være spisning kl. 18.00 og der er tilmelding til spisningen.           
 

➢ Det blev aftalt, at alle møder for 2023 aftales lige efter generalforsamlingen, 
når der er valgt bestyrelse. 

 

➢ Fremtidige møder skal være mere struktureret og effektive. 
 

d) Årlig træner-leder fest / spisning / aktivitet 
➢ Pia og Conny planlægger arrangementet og det holdes fredag den 21. april kl. 

18.00. 
 

e) Gymnastikforeningens midler 
➢ Udskydes til mødet med revisionen 
 

f) Køge festuge – deltagelse 
➢ Lone vender tilbage med hvor mange penge hver afdeling har modtager fra 

festugen. 
 

➢ Volleyball og badminton stiller op til festugen.  
 

2) Hjemmesiden – Facebook 
a) Hvem har tid og lyst til at stå for hjemmesiden? 

Stine overtager redigering af hjemmesiden med support fra Johnny. 
 

3) Eventuelt 
a) Hold - nye sæson samt opsamlingsmøde m. instruktører før ny sæson. 

➢ Planlægges sammen med øvrige møder efter generalforsamlingen. 
 

 

 

 


